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Na początku maja pisaliśmy o interpelacji radnego Pawła Sztefka z Ustronia, która
dotyczyła tzw. "plastikowej dyrektywy" przyjętej przez Parlament Europejski. Jak
dowiadujemy się z odpowiedzi burmistrza Przemysława Korcza, Ustroń podejmie działania
związane z zagadnieniem.
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O piśmie radnego szerzej pisaliśmy tutaj - LINK. Jak zauważa burmistrz, unijny dokument nie wprowadza
natychmiastowych zmian. - Biorąc pod uwagę zapisy tzw. "Plastikowej dyrektywy" informuję, że konieczne
będzie wyeliminowanie produktów jednorazowego użytku od 2021 roku - pisze Przemysław Korcz. 

Nie oznacza to jednak, że władze miasta nie podejmą żadnych działań. Włodarz zamierza wystosować apel, w
którym będzie prosił o stopniowe eliminowanie z terenu miasta "jednorazówek". - Apel będzie skierowany do
mieszkańców miasta, podmiotów prowadzących działalność gospodarczą, instytucji jednostek i spółek
"miejskich" oraz innych podmiotów działających na terenie miasta - zaznacza burmistrz.

Z odpowiedzi na interpelacje dowiadujemy się także, że miasto opracuje specjalne logo. Będzie ono używane na
wydarzeniach (komercyjnych i miejskich), na których nie będą wykorzystywane plastikowe sztućce, talerzyki czy
inne przedmioty jednorazowego użytku.

Burmistrz ponadto odniósł się do przywołanego w interpelacji przykładu miasta Wałbrzych. - Miasto Wałbrzych
nie wprowadziło zakazu używania jednorazowych plastikowych opakowań, tylko Rada Miejska
Wałbrzycha w dniu 25.04.2019 przyjęła apel w sprawie podjęcia działań zmierzających do wyeliminowania
ze stosowania na terenie Miasta Wałbrzycha jednorazowych opakowań oraz naczyń i sztućców
wykonanych z plastiku. Zgodnie z paragrafem 1. niniejszego apelu zainicjowana akcja "stop - plastik" ma
na celu ograniczenie wykorzystania na terenie Gminy Wałbrzych produktów plastikowych - zaznacza.
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